
Protokół Nr XXV/2008
z sesji Rady Gminy Barciany

odbytej w dniu 17 grudnia 2008r.

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Henryk Nosek. Sesja rozpoczęła się 
o godz 12.00 o zakończyła się o godzinie 13.30 na 15 radnych uczestniczyło 11 radnych. W trakcie 
trwania obrad dołączyła 12 radna o godz. 12.45. Obrady sesji odbyły się bez żadnej przerwy.

Porządek obrad:
1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Powołanie sekretarza obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad sesji oraz ewentualne zmiany. 
4. Informacja Wójta Gminy o realizacji podjętych uchwal rady gminy i działaniach miedzy sesjami.
5. Interpelacje i zapytania Radnych.
6.  Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  „Programu  współpracy  Gminy  Barciany  z  organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami na rok 2009”
7. Uchwała w sprawie zasad i trybu udzielenia  dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.
8. Uchwala w sprawie wyrażania zgody na zamianę działek.
9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie działki.
10. Uchwała w sprawie zmiany załącznika do uchwały Nr XXII/96/2008 Rady Gminy  Barciany z 
dnia  30  września  2008r.  w  sprawie  przyjęcia  Gminnej  Strategii  Rozwiązywania  Problemów 
Społecznych w Gminie Barciany.
11. Uchwala w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 rok.
12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
13. Wolne wnioski i informacje.
14. Wnioski mieszkańców.
15. Sprawy różne.
16. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Gminy.
17. Zakończenie obrad.

Ad. 1.  Przewodniczący Rady Gminy-  Henryk Nosek otworzył  obrady XXV Sesji  Rady Gminy 
Barciany.  Powitał  Radnych,  Wójta,  Sekretarza,  Skarbnik  Gminy,  dyrektorów  i  kierowników 
jednostek sołtysów oraz wszystkich przybyłych osób / listy obecności Radnych i sołtysów stanowią 
załącznik  do protokołu/. Przewodniczący Rady Gminy stwierdził że obrady gminy są, prawomocne 
-  na ustawowy skład Rady obecnych jest 11 Radnych.

Ad.2. Na sekretarza obrad Przewodniczący powołał Radna Panią Mariolę Szewczyk

Ad.3. Następnie Przewodniczący rady przedstawił porządek obrad sesji. Zapytał czy są uwagi do 
przedstawionego porządku.

Wójt Gminy- poprosił o zmianę w porządku obrad polegającą na zmianie uchwały a nie załącznika 
do uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej  Strategii  Rozwiązywania  Problemów Społecznych w 
Gminie Barciany oraz wprowadzenia do porządku obrad  po punkcie 11 punktu 12 zmian Uchwały 
NR XVII/75/2008 Rady Gminy Barciany z dnia 28 marca 2008 roku w sprawie  przystąpienia do 
Stowarzyszenia  Lokalna  Grupa  Działania  „Barcja”  i  wyznaczenia  przedstawiciela   do  prac  w 



stowarzyszeniu.

Więcej uwag nie zgłoszono.

Przewodniczący  Rady  Gminy  poddał  porządek  obrad  pod  głosowanie.  W głosowaniu  jawnym 
porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 11- głosów za.

Porządek obrad po zmianach:
1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Powołanie sekretarza obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad sesji oraz ewentualne zmiany. 
4. Informacja Wójta Gminy o realizacji podjętych uchwal rady gminy i działaniach miedzy sesjami.
5. Interpelacje i zapytania Radnych.
6.  Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  „Programu  współpracy  Gminy  Barciany  z  organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami na rok 2009”
7. Uchwała w sprawie zasad i trybu udzielenia  dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.
8. Uchwala w sprawie wyrażania zgody na zamianę działek.
9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie działki.
10. Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w 
Gminie Barciany.
11. Uchwala w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 rok.
12. Zmian Uchwały NR XVII/75/2008 Rady Gminy Barciany z dnia 28 marca 2008 roku w sprawie 
przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Barcja” i wyznaczenia przedstawiciela 
do prac w stowarzyszeniu.
13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
14. Wolne wnioski i informacje.
15. Wnioski mieszkańców.
16. Sprawy różne.
17. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Gminy.
18. Zakończenie obrad.

Ad.4. Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił Pana Wójta o przedstawienie informacji o 
realizacji podjętych uchwal Rady Gminy i działaniach między sesjami.

Wójt Gminy przedstawił informacje/informacja stanowi załącznik do protokołu/.

Ad.5. Interpelacji i zapytania Radnych.

Interpelacji i zapytań ze strony Radnych  nie było.

Ad. 6. Przewodniczący poprosił o wypowiedz Panią Sekretarz Anne Tereszko odnośnie uchwały w 
sprawie  „Programu  współpracy  Gminy  Barciany  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi 
podmiotami na rok 2009”.

 Sekretarz Gminy- Pani Anna Tereszko- powiedziała ze samorządy są zobowiązane do współpracy z 
organizacjami  pozarządowymi  na  działanie  swojej  organizacji  może  taka  organizacja  otrzymać 
dofinansowanie z urzędu gminy lecz musi spełniać 5 priorytetów zawartych w uchwale, odbywa się 
to  na zasadzie  konkursu ofert  zorganizowanej  przez  Pana Wójta,  który zarządzeniem powołuje 



komisję rozpatrującą oferty i na tej podstawie  organizacja może otrzymać dofinansowanie

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za omówienie. Zapytał czy ktoś chce zabrać głos.
Następnie  poprosił  o  przedstawienie  przewodniczących  poszczególnych  komisji  wyników 
głosowania nad uchwałą podczas obrad w poszczególnych komisjach:

Przewodnicząca  Komisji  Finansów i  Budżetowej  Pani  Ala  Wierzbicka  powiedziała  ze  komisja 
podczas obrad przyjęła uchwałę w sprawie „Programu współpracy Gminy Barciany z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami na rok 2009”

Wiceprzewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  Pan  Wiesław 
Gajdowski - powiedział ze przyjęła komisja uchwałę jednogłośnie.

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu  Porządku  Publicznego  i  Ochrony Środowiska  Pani  Teresa 
Nowicka powiedziała ze członkowie komisji przyjęli uchwałę podczas posiedzenia komisji.

Przewodniczący Rady Gminy – odczytał  projekt   uchwały,  po  czym poddał  ja  głosowaniu.  W 
glosowaniu jawnym uchwała została przyjęta 11 głosami za głosów przeciw i wstrzymujących się 
nie było /uchwała stanowi załącznik do protokołu/

Ad.7. Następnie Przewodniczący Rady Gminy powiedział , że kolejnym punktem posiedzenia sesji 
jest uchwala w sprawie zasad i trybu udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 
lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków następnie poprosił o parę słów 
na ten temat Panią Sekretarz

Sekretarz- powiedziała ze ta uchwała jest związana z poprzednią uchwałą osoby ubiegające się o 
dofinansowanie muszą spełniać wszelkie zasady § 1 pkt 2 tej uchwały, 

Radny Pan Gajdowski  Wiesław stwierdził,  że  Gmina ma  obowiązek zabezpieczenia  na ten  cel 
środków finansowych są to znikome środki, gdyż jest to kwota w wysokości 10 tys. zł, jednak te 
środki nie stanowią subwencję tylko są to nasze pieniądze z budżetu

 Przewodniczący  Rady  Gminy  spytał  czy  koś  chciałby  w  tej  sprawie  zabrać  głos  przed 
głosowaniem.  W  związku  z  brakiem  pytań  odczytał  projekt  uchwały,  po  czym  poprosił  o 
przedstawienie przewodniczących poszczególnych komisji o wyników głosowania w tej sprawie.

Przewodnicząca Komisji Finansów i Budżetowej Pani Alicja Wierzbicka- powiedziała ze komisja 
nie miała żadnych zastrzeżeń uchwała została przyjęta. 

Wiceprzewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  Pan  Wiesław 
Gajdowski – powiedział również, że członkowie komisji przyjęli ta uchwałę bez zastrzeżeń.

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu  Porządku  Publicznego  i  Ochrony Środowiska  Pani  Teresa 
Nowicka- powiedziała, że uchwała została przyjęta jednogłośnie bez zastrzeżeń

Przewodniczący Rady Gminy – odczytał projekt  uchwały, po czym poddał ją pod  głosowanie. W 
glosowaniu jawnym uchwała została przyjęta 11 głosami za głosów przeciw i wstrzymujących się 
nie było /uchwała stanowi załącznik do protokołu/

Ad.8. Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił o omówienie kolejnej uchwały w sprawie 
wyrażenia  zgody na zamianę działek. 



Wójt Gminy- Łukasz Wiśniewski- powiedział ze temat jest już znany chodzi tu o działkę należąca 
do  ROLNEGOVIKU,  Rada  Gminy  już  wcześniej  wyraziła  zgodę  na  zamianę  działek  ale  na 
pewnych  zasadach,  zasady  te  zostały  spełnione  z  nadwyżką  w  piątek  spółka  Rolnyvik  i  Pan 
Matusielański podpisali już umowę mieszkańcom tego terenu zagwarantowano  użytkowanie na 30 
lat,  jest  to działka o pow. niecałe 2ar z budynkiem kuźni.  Po zamianie stały by się własnością 
Gminy Barciany. Powiedział, że stanowisko Rady w tej kwestii zostało zrealizowane w 100% a 
nawet   więcej,  jest  to  dla  nas  korzystna  zamiana  i  satysfakcjonuje  wszystkie  strony,  wnosi  o 
przyjęcie uchwały. 

 Przewodniczący  Rady  Gminy  spytał  czy  koś  chciałby  w  tej  sprawie  zabrać  głos  przed 
głosowaniem.  W  związku  z  brakiem  pytań,  poprosił  o  przedstawienie  przewodniczących 
poszczególnych komisji wyniku głosowania w tej sprawie.

Przewodnicząca Komisji Finansów i Budżetowej Pani Alicja Wierzbicka- powiedziała ze uchwała 
została przyjęta bez zastrzeżeń  

Wiceprzewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  Pan  Wiesław 
Gajdowski – powiedział również, że członkowie komisji przyjęli uchwałę bez zastrzeżeń

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu  Porządku  Publicznego  i  Ochrony Środowiska  Pani  Teresa 
Nowicka- powiedziała że ustawa została przyjęta jednogłośnie bez zastrzeżeń

Przewodniczący Rady Gminy – odczytał projekt  uchwały, po czym poddał ją pod  głosowanie. W 
glosowaniu jawnym uchwała została przyjęta 11  głosami za, głosów przeciw i wstrzymujących się 
nie było /uchwała stanowi załącznik do protokołu/

Ad.9  Następnie  Przewodniczący  Gminy  poprosił  o  omówienie  kolejnej  uchwały  w  sprawie 
wyrażenia  zgody na przejecie działki. 

Wójt Gminy- Łukasz Wiśniewski- powiedział ze Pani Gizela Kulesza chce przekazać nieodpłatnie 
działkę  jest  to  działka   oznaczona  Nr  7/13  o  3721  m²  jest  ona  właścicielem  w  134  części, 
współwłaścicielami są Agencja Nieruchomości Rolnych i mieszkaniec skierek zgodnie z Ar 902¹ 
ma Urząd Gminy ma prawo przejęcia działek. Na chwile obecna Rada Gminy może przyjąć, ale nie 
ma obowiązku ma na podjęcie decyzji 3 miesiące. Powiedział również, że zwrócił się do sołtysa 
skierek o opinie, sołtys odpowiedział pisemnie ze  działka jest położona w Morunach i nie posiada 
fizycznego podziału. Koszty związane w wydzieleniem udziału będą zbyt duże, Pani Ela Machniak 
jako jedyna Radna jest za przyjęciem tej działki. Poprosił o pytania odnośnie tej uchwały.

Przewodniczący  Rady  Gminy  –  powiedział,  że  uchwała  została  szczegółowo   omówiona  na 
poszczególnych komisjach i poprosił o przedstawienie poszczególnych przewodniczących komisji 
wyników głosowania w tej sprawie.  

Przewodnicząca Komisji Finansów i Budżetowej Pani Alicja Wierzbicka- powiedziała ze 1 osoba 
była za przyjęciem uchwały, 2 wstrzymały się od głosu, a 3 osoby były przeciw ogólnie ustawa 
została odrzucona

Wiceprzewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  Pan  Wiesław 
Gajdowski – powiedział że 1 osoba głosowała za przyjęciem ustawy, 4 przeciw, 1  wstrzymała się 
od głosu

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu  Porządku  Publicznego  i  Ochrony Środowiska  Pani  Teresa 
Nowicka- powiedziała, że 1 osoba wstrzymała się od głosu, a 3 osoby były przeciwko przyjęciu 



ustawy.

Przewodniczący Rady Gminy -odczytał projekt  uchwały, po czym poddał ją pod  głosowanie. W 
glosowaniu jawnym uchwała została odrzucona 8 głosów przeciw 3 wstrzymały się od głosu za nie 
było /uchwała stanowi załącznik do protokołu/

Ad.10.  Następnie Przewodniczący poprosił  o  omówienie  kolejnej  uchwały w sprawie  przyjęcia 
Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Barciany.

Sekretarz  Gminy Anna  Tereszko-  powiedziała,  że  ta  strategia  co  roku  będzie  dopracowywana, 
zostały  dopracowane  cele  strategiczne  wzbogacona  została  o  nowe  statystyki  została  już 
zaakceptowana przez ROPS, a na następny rok zostanie powołany zespół wdrożeniowy przez Pana 
Wójta w tym celu

 Przewodniczący  Rady  Gminy  spytał  czy  koś  chciałby  w  tej  sprawie  zabrać  głos  przed 
głosowaniem.  W  związku  z  brakiem  pytań,  poprosił  o  przedstawienie  przewodniczących 
poszczególnych komisji wyników głosowania w tej sprawie.

Przewodnicząca Komisji Finansów i Budżetowej Pani Alicja Wierzbicka- powiedziała ze uchwała 
została przyjęta bez zastrzeżeń  

Przewodnicząca   Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw Socjalnych  Pani  Ela  Machniak-  – 
powiedziała, że członkowie komisji przyjęli uchwałę bez zastrzeżeń

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu  Porządku  Publicznego  i  Ochrony Środowiska  Pani  Teresa 
Nowicka – powiedziała, że ustawa została przyjęta jednogłośnie bez zastrzeżeń

Przewodniczący Rady Gminy – odczytał projekt  uchwały, po czym poddał ją pod  głosowanie. W 
glosowaniu jawnym uchwała została przyjęta 12  głosami za, głosów przeciw i wstrzymujących się 
nie było /uchwała stanowi załącznik do protokołu/

Ad.11. Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił o omówienie kolejnej uchwały w sprawie 
przyjęcia zmian w budżecie Gminy na 2008r.

Skarbnik  Gminy  Pani  Stefania  Kosińska-  powiedziała,  że  kontynuacja  II  etapu  oczyszczalni 
przechodzi na rok następny to samo tyczy się kanalizacji w Barcianach i okolicach zmniejsza się 
kwotę  wydatków  na  inwestycje  na  rok  2008,  wpływy  będą  w  przyszłym  roku,  również 
otrzymaliśmy  bezzwrotna  pomoc  z  Ekofunduszu  w  wysokości  1630000zł,  jeżeli  chodzi  o 
inwestycje w Morunach udało się zrealizować Moruny i kotłownie pozostałe zadania przechodzą na 
następny rok budżetowy, budżet był deficytowy, kredyt zaciągnięty został spłacony, nadwyżka w 
budżecie na następny rok wynosi 559.991,00 zł

 Przewodniczący  Rady  Gminy-  spytał  czy  koś  chciałby  w  tej  sprawie  zabrać  głos  przed 
głosowaniem.  W  związku  z  brakiem  pytań,  poprosił  o  przedstawienie  przewodniczących 
poszczególnych komisji  wyników głosowania w tej sprawie.

Przewodnicząca Komisji Finansów i Budżetowej Pani Alicja Wierzbicka- powiedziała ze komisja 
jednogłośnie przyjęła poprawki do budżetu na rok 2008

Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych Pani Elżbieta Machniak 
–powiedziała ze komisja jednogłośnie przyjęła poprawki
 



Przewodnicząca  Komisji  Samorządu  Porządku  Publicznego  i  Ochrony Środowiska  Pani  Teresa 
Nowicka- powiedziała że powiedziała ze komisja jednogłośnie przyjęła poprawki

Przewodniczący Rady Gminy -odczytał projekt  uchwały, po czym poddał ją pod  głosowanie. W 
glosowaniu jawnym uchwała została przyjęta 12 głosami za głosów przeciw i wstrzymujących się 
nie było /uchwała stanowi załącznik do protokołu/

Ad.12.  Przewodniczący Rady Gminy poprosił  o  omówienie zmiany Uchwały Nr XVII/75/2008 
Rady Gminy Barciany z  dnia  28 marca  2008 roku w sprawie  przystąpienia  do stowarzyszenia 
Lokalna Grupa działania „Barcja” i wyznaczenie przedstawiciela do prac w stowarzyszeniu.

Wójt Gminy- Łukasz Wiśniewski- powiedział, że jest to zmiana w § 2 uchwały. Na wniosek osoby 
prowadzącej  sprawy  LGD,  zmiana  dotyczy  zmiany  przedstawiciela  obecnego  pana  Wiesława 
Gajdowskiego  na  Wójta,  na  chwilę  obecna  Wójt  jest  osobą  fizyczną  w  LGD,  a  Pan  Wiesław 
Gajdowski przedstawicielem zmiana będzie polegała na zamianie ról Pan Gajdowski zostałby osobą 
fizyczna, a  Wójt Przedstawicielem ze względów formalnych tak będzie wygodniej i łatwiej.

Pan Wiesław Gajdowski – powiedział ze wyraża zgodę na tą zamianę, i chętnie służy swoją pomocą 
i wiedza. 

Przewodniczą Komisji Oświaty- powiedziała, po wysłuchaniu argumentów członkowie komisji są 
za zmianami w ustawie

Przewodniczący Rady Gminy – odczytał projekt  uchwały, po czym poddał ją pod  głosowanie. W 
glosowaniu jawnym uchwała została przyjęta 12  głosami za głosów przeciw i wstrzymujących się 
nie było /uchwała stanowi załącznik do protokołu/

Ad.13.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych

Przewodniczący zapytał czy są jakieś interpretacje, zapytania ze strony Radnych

 Nie było.

Ad.14. Wolne wnioski i informacje

Wójt  Gminy  Barciany-  Łukasz  Wiśniewski-  powiedział  ze  zaprasza  w  dniu  30.12.2008r.  na 
uroczysta  sesje  Rady  Gminy  i  spotkanie  opłatkowe,  które  odbędzie  się  w  Ariadnie.  Również 
poinformował,  że  już  niedługo  odbędzie  się  turniej  w  Gminie  Barciany  w  szerszym  gronie, 
uczestniczyć będzie Gmina Kętrzyn i Sępopol, 8 drużyn na dwóch salach, miedzy innymi burmistrz 
z zastępca są chętni do gry.

Przewodniczący Rady Gminy- powiedział, że rozgrywki samorządowców nabierają tempa.

Ad. 15,. Wnioski mieszkańców.

Pani Sołtys Anna Służała- powiedziała, że już od dwóch tygodni palą się lampy w dzień i że to już 
nie raz było przez nią zgłaszane i nic się z tym nie robi oraz, że wywrotki z żwirem jeżdżą za blisko 
budynków mieszkalnych 

Pan Puczkowski Leszek Sołtys Sołectwa Frączkowo zwrócił się z zapytaniem czy znajdą się w 
przyszłym budżecie pieniądze na modernizacje oczyszczalni w Frączkowie i czy wnioski złożone 
przez sołtysów zostały rozpatrzone pozytywnie, co w sprawie eternitu, jak również  co w sprawie 



postulatów dotyczących  wynagrodzenia sołtysów, jeżeli nic w tej sprawie nie będzie zmienione to 
sołtysi zbojkotują następna sesje, i dlaczego uchwała tzw. „Czyszcząca” budżet została przyjęta bez 
zarzutu i czy wnioski do planu budżetu zostały rozpatrzone pozytywnie

Wójt Gminy- Łukasz Wiśniewski- powiedział, że  ze światłem problem był zgłaszany dla firmy 
która tym się zajmuję, na razie bez żadnego efektu i ze Urząd nie ma dużego wpływu na to bo firma 
ta jest monopolistą na naszym terenie, jeżeli chodzi o gruz droga będzie wyrównana, natomiast 
oczyszczalnia  w  Frączkowie  nie  będzie  modernizowana.  Z  kolei  co  do  wniosków  sołtysów 
wpłynęły one po projekcie budżetu, Wspomniał również, że istnieje konieczność zmiany uchwały o 
procedurze  budżetowej,  gdyż  forma  konsultacji  budżetu  poprzez  objeżdżanie  wszystkich 
mieszkańców z projektem budżetu nie należy do najlepszych form konsultacji. W kwestii azbestu 
przechodzi to na dalszy plan gdyż w tej kwestii na dzień dzisiejszy  są na razie tylko preferencje 
kredytowe  i  to  dla  przedsiębiorców  a  nie  dla  instytucji,  jeżeli  chodzi  o  inkaso  dla  sołtysów 
wynagrodzenie jest uzależnione od aktywności sołtysów wynosi 2000zł za kwartał ogólnie 60 tys 
rocznie na wszystkich sołtysów, w sprawie uchwały czyszczącej zawsze jest tak ze na inwestycje w 
budżecie  zabezpiecza  się  większymi  środkami,  jeżeli  nie  było  możliwości  pobrania  środków 
unijnych to przechodzą te środki na następny rok stąd po czyszczeniu nadwyżka, nie zaciągnęliśmy 
nowych kredytów poprzedni został  spłacony,  co do wniosków sołtysów natomiast  to był  raczej 
koncert życzeń te, które wchodziły w rzeczywisty zakres zadań Gminy zostały rozpatrzone

Przewodniczący  Rady  Gminy  –  powiedział,  że  wniosek  od  sołtysów  został  przedstawiony  na 
komisji  inkaso  jest  w  jednym  kwartale  większe  w  innym  mniejsze  w  zależności  od  wpłaty 
podatków, mamy świadomość różnicy, że jeden sołtys ma więcej drugi ma mniej, do tej sprawy 
powrócimy, gdyż wniosek został złożony po projekcie budżetu więc nie morze być uwzględniony

Sołtys Leszek Puczkowski- powiedział, że Radni jak otrzymali podwyżkę to wszyscy po równo a 
sołtysów  się  dzieli,  koncert  życzeń  jest  forma  urągającą  a  nasze  wnioski  były  faktycznymi 
potrzebami, a nie koncertem życzeń

Wójt Gminy – Łukasz Wiśniewski- na wnioski zasadne się odpowiada, a jeżeli  nie wchodzą one w 
zadania własne gminy ani nie spełniają kryteriów formalnych to nie mogą być rozpatrywane 

Przewodniczący Rady Gminy- inkasa nie można podnieść tylko ryczałt za dojazdy a to zupełnie 
inna kwestia

Radny  Wiesław  Gajdowski  złożył  propozycje  żeby  strony  zainteresowane  sołtysi  i  osoby 
kompetentne w tej materii spotkały się celem ustalenia czy chodzi o inkaso czy o ryczałt
 
Przewodniczący Rady Gminy Henryk Nosek-  powiedział, że spotkanie takie jest potrzebne

Wójt Gminy Barciany- Łukasz Wiśniewski- stwierdził, że jeżeli chodzi o zwrot kosztów za przejazd 
to nie wpłynął taki wniosek tylko wpłynął od wniosek dotyczący inkasa

Sołtys Leszek Puczkowski- powiedział, że chodziło o podniesienie kosztów dla sołtysów dojazdów

Ad.16. Sprawy różne.

 Radny Pan Wiesław Gajdowski – powiedział, że prace prowadzone na ulicy szkolnej zniszczyły 
ogrodzenie z brama wjazdowa i czy będzie z tym cos robione.

Pan Mirosław Zinkiewicz – powiedział, że ekipa przywróci ten teren do stanu pierwotnego, jest to 
tylko kwestia czasu i pogody.



Ad.17. Przyjecie protokołu z XXIV Sesji Rady Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że protokół z poprzedniej sesji był wyłożony do wglądu 
pół godziny przed sesja. Zapytał czy są uwagi do protokołu. Uwag nie było, w związku z czym 
Przewodniczący poddał protokół pod glosowanie. W głosowaniu jawnym protokół został przyjęty 
12 głosami za.

Ad.18. Zakończenie obrad.

W związku z zakończeniem obrad Przewodniczący podziękował wszystkim za udział w obradach i 
zakończył obrady XXV sesji Rady Gminy.

                                                                                                       

                                                                                                       Przewodniczący Rady Gminy

                                                                                                                   Henryk Nosek

Protokolant: Izabela Kalata 


